
Møteprotokoll 
for 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne

Møtedato: 02.05.2022
Møtestad: Alver rådhus - kantina
Møtetid: 10:00 - 15:50

Rådet var på synfaring på tre ulike lokalitetar knytt til saka "byggeprogram 
bufellesskap" før møtet tok til.

 
 
Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Sølvi Gripsgård Knudsen SP Medlem
Else Marie Skartveit Dale 
(gjekk under handsaming av 
sak 020/22)

KRF Medlem

Jan Arild Lindaas SAFO Medlem
Reidar Knutsen SAFO Medlem
Svein Arne Vabø (kom til 
sak 021/22)

SAFO Medlem

Liv Erstad FFO Medlem
Magne Bjørndal FFO Utvalsleiar
Bente Orlen Westervik FFO Medlem

 
 
Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle
Jannicke Helland FFO Medlem

 
Frammøtte 
varamedlemmer:

Parti Erstatter medlem

Erling Jacobsen FFO Jannicke Helland
 
Følgjande frå administrasjonen møtte:
Bernt Fjordheim-tenesteleiar Habiliteringstenester, Eva Mikkelsen-prosjektleiar Kvalitetsforbetring 
og ressurseffektiv drift, Helge Kvam-fagansvarleg Helse og omsorg, Hogne Haugsdal-kommunalsjef 
Samfunnsutvikling, Kristin Moe-kommunalsjef Oppvekst, Line Merete Valle-tenesteleiar 
Eigedomsforvaltning, Øyvind Oddekalv-varaordfører, Nora Gjerde-politisk sekretariat

  



Sakliste
Saknr Tittel
      

017/22 Godkjenning av  innkalling og saksliste

018/22 Godkjenning av møteprotokoll

019/22 Høyring - politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune

020/22 Meldingar og orienteringar til RMNF - 02.05.2022

021/22 Omsorgsbustader + med kommunal forskottering og tilvisingsrett

 

017/22: Godkjenning av  innkalling og saksliste

Innkalling og saksliste vert godkjent.

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 02.05.2022:

Behandling:

Endring rekkefølge saksliste:  021, 017, 018, 019, 020/22.
Ellers ingen merknader, samrøystes.

RMNF- 017/22 Vedtak:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

018/22: Godkjenning av møteprotokoll

Møteprotokollen vert godkjent.

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 02.05.2022:

Behandling:

Møteprotokoll frå møte - 21.03.2022 vert godkjent, samrøystes.



RMNF- 018/22 Vedtak:

Møteprotokoll frå møte - 21.03.2022 vert godkjent.

019/22: Høyring - politisk styringsstruktur og reglement for Alver kommune

Kommunedirektøren legg fram saka utan framlegg til vedtak:

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 02.05.2022:

Behandling:

Orientering til saka v/Øyvind Oddekalv-varaordførar

Sølvi Knutsen-Sp sa seg ugild og ho deltok difor ikkje i handsaminga av denne 
saka. 

Ingen merknader, samrøystes.

RMNF- 019/22 Vedtak:

Ingen merknader.

020/22: Meldingar og orienteringar til RMNF - 02.05.2022

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldingar vert tekne til orientering. 



Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 02.05.2022:

Behandling:

Følgjande meldingar og orienteringar vart lagt fram i møtet:

1. Høyring Politisk styringsstruktur og reglement v/Øyvind Oddekalv-
varaordførar

2. Status prosjekt leiing, kvalitetsforbetring og ressurseffektiv drift v/Helge 
Kvam-fagansvarleg Helse og omsorg

3. Organisering Stallanemarka burettslag v/Bernt Fjordheim-tenesteleiar 
Habiliteringstenester.  

4. Presentasjon: Universell utforming bustader - kva er handlingsrommet 
der RMNF kan påvirke? v/Hogne Haugsdal-kommunalsjef 
Samfunnsutvikling

5. Oppfølging tilsyn Meland ungdomsskule v/Kristin Moe-kommunalsjef 
Oppvekst

6. Kommunedelplan oppvekst v/Kristin Moe kommunalsjef Oppvekst

Orientering 1 og 2 vart gjevne i fellesmøte med Eldrerådet/RMNF.

Merknad til melding 3: Rådet tek saka til førebels orientering, men bed om at 
brevet frå foreldregruppa i Stallanemarka burettslag og kjem opp som sak i 
utval for Helse- og omsorg. 

Meldingar vert tekne til orientering, samrøystes. 

RMNF- 020/22 Vedtak:

Meldingar vert tekne til orientering. 

021/22: Omsorgsbustader + med kommunal forskottering og tilvisingsrett

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Kommunestyret vedtek å forskottere for 8 stk omsorgsbustader + med vaktrom for personale. 
Bebuarane skal sjølv eige sine husvære. Tiltaket får kommunal tilvisingsrett på 30 år. Det vert 
løyvd ei ramme på 46 millionar kr inkl mva og midlar til uforutsette utgifter til realisering av 
prosjektet. Ved eit sal av bustadene skal dette gå til tilbakebetaling av gjeld.

Finansiering vert slik:

· Momsrefusjon 7,8 mill. kr.
· Lånemidlar 25,2 mill. kr.



· Tilskot frå Husbanken 13 mill. kr.
· Tidspunkt og periodisering av investeringa på faktiske utbyggingsår vert innarbeid i 

neste oppdatering av økonomiplanen»

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 02.05.2022:

Behandling:

Orientering til saka v/Line Merete Valle-tenesteleiar Eigedomsforvaltning

Fellesframlegg v/Magne Bjørndal:

Rådet er positive til tiltaket, men er opptekne av å unngå for stor opphoping 
av bueiningar. Vi stiller spørsmål ved talet på 8 einingar.  Vi har fått opplyst at 
6 interessentar står bak initiativet, og bed om at det vert vurdert å avgrensa 
prosjektet til 6 bueiningar.

Framlegget vart samrøystes vedteke.

RMNF- 021/22 Vedtak:

Uttale i RMNF 02.05.2022:
Rådet er positive til tiltaket, men er opptekne av å unngå for stor opphoping 
av bueiningar. Vi stiller spørsmål ved talet på 8 einingar.  Vi har fått opplyst at 
6 interessentar står bak initiativet, og bed om at det vert vurdert å avgrensa 
prosjektet til 6 bueiningar.
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